
Gävleborgs Bridgeförbunds årsmöte 
Skutskär 2002-04-20 

  
§1 Upprop, godkännande av fullmakter, fastställande av röstlängd. 

Ordförande Anders Norin förklarade årsmötet. Mötet godkände fullmakter och fastställde röstlängden. 
  

§2 Föredragningslista. 
Godkändes av mötet. 
  

§3 Val av mötesordförande. 
Mötet valde Anders Norin 
  

§4 Val av mötessekreterare. 
Mötet valde Helen Strand 
  

§5 Val av två justeringsmän. Som jämte ordförande justerar mötets protokoll. 
Mötet valde Tore Enbarr och Lars-Göran Jonsson 
  

§6 Mötets behöriga utlysande. 
Godkändes av mötet. 
  

§7 Styrelsens och revisorernas berättelser. 
Styrelsens berättelse läggs till handlingarna. Tore Enbarr läste upp revisorernas berättelse och gav styrelsen 
ansvarsfrihet, berättelsen läggs till handlingarna. 
  

§8 Balansräkning. 
Yvonne Ström berättade att räkenskapsåret förkortats till 010401-011231 vilket medför en förlust pga. 
mindre antal tävlingar. Årsmötet godkände balansräkningen. 
  

§9 Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
  

§10 Budget för kommande verksamhetsår. 
Är inte klar men Anders lovade att styrelsen ska bättra sig till kommande år. 
  

§11 Bestämmande av avgifter till GBF. 
Ingen förändring till kommande år vilket godkändes av mötet. 
  

§12 Behandling av motioner. 
1. Förslag om att 50% av poängen från första gruppspelet tas med till nästa gruppspel, (gäller senaste 

årets upplägg), diskuterades och avslogs av mötet. Kritik framförde om senaste årets upplägg 
framfördes och önskemål om återgång till gamla systemet.  
 

2. Förslag om fasta speldagar, (veckodagar), i fyrmanna med möjlighet att framfördes och 
diskuterades. Vid avhopp i gruppspel tar nästa lag i gruppen platsen för avancemang. 
 

3. Startavgifterna i X-rallytävlingar ska för juniorer vara högst 100:- och billigare för skolungdom. 
X-rallyt omfattar hösten 2002 och hela 2003 pga omläggning av verksamhetsåret i GBF. 
 

4. Finalen i DM-lag ska spelas vartannat år i Hälsingland och vartannat år i Gästrikland. 
Om enbart ett lag i finalen är från det landskap där finalen ska gå, (i år Hälsingland) flyttas finalen 
till det andra landskapet (Gästrikland). Året därefter står då Hälsingland på tur igen. 
 

5. Tävlingsledarutbildning: Diskuterades och styrelsen framförde att den avser fortsätta med sådan 
utbildning. Åsikter om att försöka få till en grupp med TL från flera klubbar som kan hyras av 
klubbar som inte har tillgång till egen TL framfördes. Styrelsen ska undersöka detta och föregå med 
gott exempel. 
 

§13 Ärenden som styrelsen önskar ta upp. 
Dessa har kommit upp och behandlats av mötet under tidigare punkter. 
  

§14 Val av förbundsordförande på 1 år. 



  
Vid protokollet                                Ordförande 
  
  
_____________________________                                ________________________________ 
Helen Strand                                Anders Norin 
  
  
Justeras                                Justeras 
  
  
_____________________________                                ________________________________ 
Tore Enbarr                                Lars-Göran Jonsson 

Mötet omvalde Anders Norin 
  

§15 Val av ledamöter: 
Nyval av Helen Strand på 2 år 
Omval av Yvonne Ström på 2 år 
Nyval av Kjell Holmgren på 1 år, (fyllnadsval för Kent Maltein) 
  

§16 Val av styrelsesuppleanter (1 år) 
Nyval av Ulf Westlin 
Nyval av Jens Brodin 
  

§17 Val av revisorer och suppleant (1 år): 
Omval av Bertil Larsson och Anders Wike (ord.) 
Mona Algerstam (suppl.) 

§18 Val av valberedning (1 år): 
Nyval av Lars-Göran Lindgren (sammankallande) 
Nyval av Robert Nilsson 

§19 Val av ombud till riksstämma: 
Ingen stämma i år 

§20 Övriga frågor 
1. Revisorerna tyckte att fördelningen av styrelsearvodena vara lite anmärkningsvärda. A. Norin 

förklarade hur styrelsen tänkt när de fördelade arvodespengarna. 
 

2. Mötet diskuterade det faktum att det är svårt att få spelare till vissa DM-tävlingar, Xrallyt mm. 
Åsikter om att det är för dyrt, för mycket resande, för många speltillfällen framfördes. Ingen 
lösning framkom på mötet.  

§21 Mötets avslutning: 
Anders avslutade mötet med att tacka av Marie Svensson och Kent Maltein med en blomma och förklarade 
mötet avslutat. 


